
30 July 2024 
 

Dear Members & PMSA’s licensees, 
 

“Site Tour to WEEE · PARK” 
“WEEE · PARK 實地參觀” 

 
31 August 2024 (Saturday) 
2024年8月31日 (星期六) 

 

Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch (CIHAPB) is pleased to arrange a site tour as follows: 
特許房屋經理學會亞太分會 (CIHAPB) 很高興安排以下實地參觀活動: 
 

Date & Time 
日期及時間 

31 August 2024 (Satursday) 09:30 – 11:00 
2024年8月31日 (星期六) 09:30 – 11:00 

Venue 
地點 

Lots P2-P4 of EcoPark, 133 Lung Mun Road, Tuen Mun Area 38, New Territories 
新界屯門38區龍門路133號環保園P2-P4地段 

Content 
講題簡介 

WEEE · PARK is a state-of-the-art Waste Electrical and Electronic Equipment (WEEE) 
treatment and recycling facility.  This site tour is designed to provide an in-depth 
understanding of the advanced technologies that transform regulated WEEE into valuable 
secondary raw materials.  Through a series of meticulous detoxification, dismantling, and 
recycling processes, the facility addresses environmental and public health concerns while 
emphasizing the importance of turning waste into a valuable resource.  The event aims to 
inspire members with knowledge on sustainable resource utilization and the coordinated 
measures for the collection and temporary storage of abandoned regulated electrical 
equipment (REE).  This knowledge is crucial for enhancing efficiency in their property 
management practices. 
 
WEEE · PARK 是一座最先進的廢棄電器電子設備 (WEEE) 處理及回收設施。此次實地
參觀旨在深入了解將受管制 WEEE 轉化為珍貴二次原料的先進技術。通過一系列精心
的淨化、拆解和回收工序，該設施不僅解決了環境和公共健康問題，更強調將廢棄物

轉化為寶貴資源的重要性。此次活動旨在啟發會員了解可持續利用資源的知識，以及

協調、收集和暫時存放廢棄受管制電器設備 (REE) 的措施。這些知識對於提高會員物
業管理實踐的效率至關重要。 

Speaker 
主講嘉賓 

Representatives from WEEE · PARK 
WEEE · PARK 代表 

Programme 
流程 

09:20 Registration 登記 
 (Gathering Point: Exhibition Corridor of WEEE · PARK, 集合點: WEEE · PARK 

展覽廊) 
09:30 Guided Tour 導賞團 
10:30 Q&A Session 問與答 
11:00 End of the Tour 導賞團完畢 

Language 
語言 

Cantonese 
廣東話 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 



Fee 
費用 

CIH Member – Free of Charge CIH會員免費參與 
PMSA’s Licensee – Free of Charge PMSA持牌人免費參與 
Non-Member --- HK$50.00 非會員HK$50 

Capacity 
名額 

30 persons (Priority will be given to CIH Members and a proportion of enrolments will be 
reserved to PMSA’s licensees on a first-come, first-served basis.) 
30人 (CIH 會員優先、部分配額將預留給 PMSA 持牌人。報名先到先得。) 

CPD 
For CIH Member, 2 CPD units under “Education and Training” will be achieved. 
CIH 會員可獲持續專業發展2單元 (類別: 教育及培訓) 

 

 

This is an “Official” and “Core” activity related to “Professional Practices” 
under the CPD Scheme of the Property Management Services Authority.  
Holders of Property Management Practitioner Licence may receive a 
maximum of 1 CPD hour by participating in the activity. 
此課程屬物業管理業監管局「持續專業發展計劃」下「核心」內容範

疇內有關專業實務的正式學習課程，物管人牌照持有人可藉參與課程

而獲取最多1小時的認可持續專業發展時數。 

 
For enrolment, please sign up by filling out the E-form via the link https://forms.gle/dQe9Yffp8XpGgzUv5 
on or before 20 August 2024. 
報名請於2024年8月20日或之前透過連結 https://forms.gle/dQe9Yffp8XpGgzUv5 填寫電子表格。 

 
For further enquiries, please contact the CIHAPB Secretariat at 2356 8680. 
查詢請致電2356 8680與特許房屋經理學會亞太分會秘書處聯絡。 
 
 
Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch 
特許房屋經理學會亞太分會 

 

 

Remarks 
 
1. Both successful and unsuccessful enrolments will be replied by email in-between and after the enrolment 

deadline.  Successful enrolments will be confirmed upon receipt of FULL PAYMENT. 
 

2. Payment Methods for Successful Enrolments 
 
 - By AlipayHK 
 
 CIHAPB Secretariat will send the payment detail by email to the applicants who request for AlipayHK 

payment method.  Please kindly follow the instruction to settle the payment, send us the Alipay HK 
transaction number (支付寶交易號碼) and the screen of successful payment to apb@cih.org.hk for record 
on or before the deadline shown in the payment detail. 

 
- By Cheque 
 
Please kindly send a crossed cheque made payable to CIH Asia International Limited to Chartered Institute 
of Housing Asian Pacific Branch, Units 2008-2010, Telford House, 16 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, 
Kowloon, Hong Kong on or before the deadline mentioned in the payment detail. 

 
All received cheques of unsuccessful enrolment reservation will be shredded after enrolment deadline. 
 

3. You are welcome to contact the Secretariat at 2356 8680 for checking your registration. 
 

4. Official receipt is available upon request. 
 
5. Enrolment reservations are subject to the final decision of the organizer. 



Location Map 

 


